

In Revelation, the "abyss" or "bottomless pit" (Greek: abyssos) is a supernatural prison for evil entities like demons, the beast, and Satan, symbolizing chaos, containment, and divine judgment. It's a spiritual realm locked by angelic keys, from which forces are released or confined in end-times events.

我认为《启示录》中描述的"深坑",是位于南极洲地底深处的银河联邦监狱,"撒旦"与"路西法"已被囚禁于此。

根据昴宿星人的接触信息,我们得知地球黑暗势力的首要领袖,是名为皮德科佐克斯的四臂爬虫人。他来自我们太阳系内的天王星(星云星),但存在于不同维度。

皮德科佐克斯是两位天狼星子嗣阿斯塔尔与 奥皮谢克利奥的父亲。长子阿斯塔尔是天狼星 领袖,与伊凯长老交情深厚,亦是银河联邦备 受尊敬的指挥官。

奥皮什克利奥,则是地球最狡诈的欺骗者,在其父扮演"恶警"时,充当"好警"。他们曾以众多名号示人,包括恩利尔与恩基、宙斯与阿波罗、巴尔与耶和华。

他们无法直接伤害人类,只能依靠我们的自由 意志实施计划。通过血祭仪式,他们向精英阶 层下达指令,后者进而操控全球傀儡网络。

我们身处银河联邦监管的体系中,该体系允许 黑暗势力欺骗人类,而不直接伤害我们,同时 容许人类以自由意志相互伤害。

在转变发生前,我们只需应对人类执行的黑暗

计划及属灵战争,但无需担忧与负面外星种族的实体冲突,或者击败黑暗势力。 I believe the "Pit" described in the book of Revelation is a Galactic Federation prison deep under Antarctica, where "Satan" and "Lucifer" are already confined.

From Pleiadian contact we know that the primary leader of the dark forces on Earth is a reptilian with four arms named Pidkozox. He's from the planet Uranus (Nebulac) in our solar system, but



□在《启示录》中,"深渊"或"无底: 亢"(希腊语:abyssos深渊)是囚禁恶 魔、野兽与撒旦等邪恶实体的超自然牢 笼,象征着混沌、禁锢与神圣审判。这 个由天使钥匙锁闭的灵界,其力量将在 □ '末世事件中,或释放,或禁锢。

in a different dimension.

Pidkozox is the father of two Sirian sons, Ashtar and Oppisheklio. Elder Ashtar is the leader of Sirius, a close friend to Elder Ikai, and a respected Galactic Federation commander.

Oppisheklio is Earth's greatest deceiver, who

played Good Cop to his father's Bad Cop. They were known by many names, including Enlil and Enki, Zeus and Apollo, Baal and Yahweh.

They can't harm us directly and rely on human free will to carry out their plans. In blood rituals, they give commands to elites, who then control networks of puppets worldwide.

We're in a system with oversight by Galactic Federation which allows dark forces to deceive us without harming us directly, and allows humans to harm each other with free will.

Until the Shift, we're dealing with dark plans carried out by humans, as well as spiritual warfare, but we don't have to worry about physical encounters with negative extraterrestrials or defeating the dark forces.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1968130279983419702